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Verslag gemeenteraad van 2 maart 2010 
 
Aanwezig:  Voorzitter-Burgemeester:  Victor Gerniers 
 Schepenen: Greet Coucke, Maurice Vanmarcke, Prudent Lanneau 
 Gemeenteraadsleden: Marleen Titeca-Decraene, Jan Steverlynck, Gino 

Devogelaere, Mia Tack-Defoirdt, Rik Colman, Ignace 
Demeulemeester, Dirk Tack, Anne Marie Ampe, Pascal 
Desmet, Eddy Recour, Dolores De Vlaminck, Frank 
Dooms, Linda Dewaele, Albert Defeyter, Willy 
Demeulemeester, Paul Verleyen, Marnix De Craemer 

 Gemeentesecretaris: Patrick Vandeputte 
Verontschuldigd: Schepenen: Godfried Van de Meulebroeke, Claude Van Marcke 
__________________________________________________________________________________________ 

 
De voorzitter Victor Gerniers opent de vergadering om 18u30. 
 
Raadslid Rik Colman wijst er op dat in agendapunt 2.2 ‘Toekennen van een toelage aan vzw Jericho - 
Tiegem als tussenkomst plaatsen glijbaan Sint-Arnoldusdomein‘ verkeerdelijk vzw Jericho wordt 
vermeld terwijl het eigenlijk vzw Domein Sint-Arnoldus moet zijn. Hij stelt voor de formulering van dit 
agendapunt in die zin aan te passen. De gemeenteraad gaat hiermee akkoord. 
 

Punt 1  
1.1. Goedkeuring verslag gemeenteraad van 2 februari 2010. 
Raadslid Rik Colman merkt op dat  er nog geen kopie werd bekomen van het ‘strooiplan ‘ met 
aanduiding van de verschillende strooizones en de verschillende strooifases zoals gevraagd tijdens de 
gemeenteraadszitting van 2 februari 2010. 
 
Raadslid Rik Colman wenst zich ook te verontschuldigen voor de verkeerde informatie die hij meegaf 
bij de bespreking van agendapunt 5.2 ‘Goedkeuren verkoop staande muitwip op De Drie Kaven. 
Vaststellen verkoopsvoorwaarden en wijze van gunnen’ tijdens de gemeenteraadszitting van 2 
februari 2010. Toen stelde hij dat de muitwip ongeveer 24.000 euro had gekost terwijl dit in 
werkelijkheid 29.705 euro was. 
 
Raadslid Rik Colman stelt dat tijdens de gemeenteraadszitting van 2 februari 2010 de voorzitter- 
burgemeester Victor Gerniers een uitvoerige mededeling namens de meerderheid van het 
schepencollege heeft voorgelezen in verband met de omleidingsweg Anzegem, doch dat deze in het 
verslag niet terug te vinden is. Om die reden zal de fractie CD&V-Gemeentewelzijn het verslag van de 
vorige gemeenteraad niet goedkeuren. 
 
De voorzitter Victor Gerniers neemt hiervan akte.  
 
1.2. Kennisname verslag overleg gemeente/OCMW 9 februari 2010. 
De gemeenteraad neemt kennis van het verslag van het overleg op dinsdag 9 februari 2010 tussen de 
gemeente Anzegem en het OCMW Anzegem. 
_________________________________________________________________________________ 
 
De raadsleden Ignace Demeulemeester en Anne-Marie Ampe vervoegen zich bij de gemeenteraad. 
 

Punt 2. Financiën 
2.1. Vaststellen budgetwijziging 1 (gewone dienst) en 2 (buitengewone dienst) – dienstjaar 
2010. 
Vooraleer de bespreking aan te vatten wenst raadslid Rik Colman te danken voor de omstandige 
toelichtingsnota opgemaakt door het MAT en vraagt om de blijken van waardering hiervoor vanwege 
de fractie CD&V-Gemeentewelzijn over te maken aan alle leden van het MAT. 
 
Raadslid Rik Colman heeft vastgesteld dat er in de gewone dienst 95.000 euro uit het reservefonds 
dient overgeboekt te worden om het evenwicht te bewaren en vraagt wat de impact daarvan is op de 
financiële meerjarenplanning.  
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Schepen Maurice Vanmarcke heeft dit nog niet ingeschat maar meent dat dit in de positieve rekening 
2009, die binnenkort zal voorgelegd worden aan de gemeenteraad, zal kunnen teniet gedaan worden 
door een overboeking in de omgekeerde richting. 
 
Raadslid Rik Colman stelt verder vast dat de ontvangsten stijgen evenals de uitgaven, doch dat er niet 
in geslaagd wordt daarentegen de uitgaven te verlagen. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke verwijst naar de doorlichting die momenteel wordt uitgevoerd en 
verwacht op basis daarvan besparingen te kunnen realiseren, zeker vanaf volgend jaar en mogelijks 
reeds naar het einde van dit jaar. Het is ook zo dat de budgetten op het einde van het jaar vaak nog 
belangrijke saldi niet aangewende kredieten bevatten. 
 
Raadslid Rik Colman vindt het positief dat er nu een budget voor noodhulp voorzien wordt en vraagt 
aan het college van burgemeester en schepenen om in overleg met de gemeentelijke Wereldraad een 
adequate steun te voorzien voor Chili, getroffen door aardbevingen. 
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart zich hiermee akkoord en schepen Greet Coucke geeft mee dat 
de gemeente dit zo wie zo reeds van plan was. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt aandacht voor het negatief resultaat van het eigen dienstjaar, waar ook 
het Agentschap Binnenlands Bestuur reeds op wees. Hij vraagt om dit nauwlettend op te volgen en de 
nodige maatregelen te nemen om dit structureel op te lossen. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke vindt deze opmerking terecht en onderkent het probleem. ABB 
formuleert deze opmerking trouwens ieder jaar. De gemeente maakt er werk van om dit op te lossen, 
doch dit is een serieuze opdracht. 
 
Raadslid Rik Colman dankt om in de buitengewone dienst een budget te voorzien voor de plaatsing 
van een schuilhuisje voor busreizigers nabij het Sint-Vincentiusinstituut zoals gevraagd door zijn 
fracties tijdens de vorige gemeenteraadszitting. 
 
Raadslid Rik Colman heeft in de toelichtende nota gelezen dat het buitengewoon reservefonds kan 
gespezen worden door een overboeking van 11.000 euro afkomstig van een aanpassing raming 
verkoop pastorie Gijzelbrechtegem, doch in de financiële nota is dit bedrag niet terug te vinden. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke kan dit niet meteen duiden en zal het verder onderzoeken. 
 
Raadslid Rik Colman heeft ook kennis genomen van 2 correcties  van economische codes. 
De correctie  budget 790/724-55 vernieuwen daksacristie St.-Petruskerk staat vermeld bij de min-
uitgaven (- 45.000 euro) doch is elders niet terug te vinden bij de plus-uitgaven. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke antwoordt dat deze budgetpost werd samengevoegd met andere posten 
en aldus deel uitmaakt van een samengestelde budgetpost. 
 
Met 16 ja-stemmen (Eendracht-Samenéén-Red) en 5 onthoudingen (CD&V-GMW) op 21 uitgebrachte 
stemmen wordt de budgetwijziging nr. 1 – gewone dienst van het dienstjaar 2010 vastgesteld. 
 
Met 16  ja-stemmen (Eendracht-Samenéén-Red) en 5 onthoudingen (CD&V-GMW) op 21 uitgebrachte 
stemmen wordt de budgetwijziging nr. 2 – buitengewone dienst van het dienstjaar 2010 vastgesteld. 
 
Na de wijziging vertoont het budget 2010 volgend resultaat: 

 Gewone dienst Buitengewone dienst 

Ontvangsten 15.787.322,00  10.598.159,00  

Uitgaven 15.787.322,00  10.598.159.00    

Saldo 0,00 € 0,00 € 

Voorbereid in het managementteam op 15 februari 2010. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt om in het verslag de formulering ‘eenparig op onthouding na van’ anders 
te vermelden gezien in dit geval er eigenlijk geen sprake kan zijn van eenparigheid. 
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Raadslid Jan Steverlynck verlaat de vergadering van de gemeenteraad. 
 
2.2. Toekennen van een toelage aan vzw Jericho - Tiegem als tussenkomst plaatsen glijbaan 
Sint-Arnoldusdomein. 
De voorzitter Victor Gerniers herhaalt de verbetering van de formulering in het agendapunt en het 
ontwerp van beslissing. Het betreft een toelage aan vzw Domein Sint-Arnoldus i.p.v. vzw Jericho. 
 
Eenparig wordt beslist een toelage van 14.000 euro toe te kennen aan vzw Domein Sint-Arnoldus – 
Tiegem als tussenkomst in de plaatsing van een glijbaan in het Sint-Arnolduspark. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43 betreffende de 
bevoegdheden van de gemeenteraad en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen en latere wijzigingen; 
Gelet op het akkoord van de gemeenteraad in zitting van heden om aanpassing formulering van dit 
agendapunt in functie van een correcte vermelding naam vzw; 
Overwegende dat de vzw domein Sint-Arnoldus – Tiegem in het Sint-Arnoldusdomein – Tiegem een 
nieuwe glijbaan heeft geplaatst in het kader van het onderhoud  en voortdurende renovatie van dit 
gratis voor publiek toegankelijke domein; 
Overwegende dat de vzw domein Sint-Arnoldus-Tiegem, na raadpleging van meerdere leveranciers, 
met eigen middelen een nieuwe glijbaan heeft aangekocht voor een bedrag van € 14.140,67 incl. btw 
en met de belangeloze hulp van vrijwilligers deze glijbaan ook geplaatst heeft in vervanging van een 
verouderde, onveilige en afgekeurde glijbaan; 
Overwegende dat de gemeente Anzegem participeert in het onderhoud en beheer van het Sint-
Arnolduspark; 
Gelet op de aanvraag van de vzw domein Sint-Arnoldus, p/a Warandedreef 10 – 8573 Anzegem om 
een samenwerking – financiële tussenkomst vervanging bestaande glijbaan; 
Gelet op het budget 2010: art. 761/522-52 (toelage aan Jericho voor plaatsing glijbaan) € 14.000; 
Gelet op het gunstig visum nr. 2010/van de financieel beheerder; 
Na bespreking 
BESLUIT: éénparig 
Art.1: Aan de vzw domein Sint-Arnoldus - Tiegem, Warandedreef 10 – 8573 Anzegem een toelage 
van € 14.000 toe te kennen als gemeentelijke tussenkomst – toelage voor de aankoop en plaatsing 
glijbaan in het Sint-Arnoldusdomein - Tiegem. 
Art.2: Het college te gelasten met de uitvoering van deze beslissing. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
Raadslid Jan Steverlynck vervoegt zich opnieuw bij de  vergadering van de gemeenteraad. 
 

Punt 3. Personeel 
Goedkeuring invoering aanvullend pensioenstelsel voor de contractuele personeelsleden met 
ingang van 1 januari 2010: 

• Goedkeuring kaderreglement tweede pensioenpijler 

• Pensioentoelage: bepaling percentage pensioengevend jaarloon 

• Aanduiding RSZPPO als opdrachtencentrale 

• Goedkeuring bestek opgemaakt door RSZPPO. 
Raadslid Jan Steverlynck is van oordeel dat de invoering van een aanvullend pensioenstelsel voor de 
contractuele personeelsleden zeer zinvol is en een belangrijke principiële beslissing doch heeft wat 
vragen en bemerkingen betreffende het voorliggend kaderreglement. 
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In artikel 3 worden o.a. uitgesloten: politieke mandatarissen van lokale besturen (burgemeester, 
schepen, OCMW-voorzitter, raadsleden, enz…) De uitsluiting als mandataris is begrijpbaar, doch  
deze personen kunnen ook ambtenaar zijn in een ander lokaal bestuur dan dit waar ze hun politiek 
mandaat uitoefenen. Het kan niet de bedoeling zijn dat ze als contractueel ambtenaar uitgesloten 
worden. Een meer correcte omschrijving of formulering is gewenst. 
 
In artikel 9 – 9.2. worden de begunstigden van de uitkering bij overlijden aangeduid. Na een korte 
voorrangsorde is het financieringsfonds de begunstigde (cat.d) terwijl er mogelijks nog categorieën 
nabestaanden kunnen zijn zoals alleenstaanden, samenwonende broers en zussen ed.. die aldus 
uitgesloten worden. Dit kan leiden tot discriminatie. Het is wenselijk aan de RSZPPO te melden dat 
ons bestuur daar veel belang aan hecht en hieromtrent uitleg te vragen. Raadslid kan niet akkoord 
gaan met die keuze gezien de derving van die uitkering, weliswaar eerder uitzonderlijk, doch toch 
soms wel reëel, het gezinsinkomen in belangrijke mate kan bepalen of beperken. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke verklaart dat tijdens een informatievergadering betreffende de tweede 
pensioenpijler dit om een of andere reden, die hem echter nu niet meer direct duidelijk is,  een 
bewuste keuze was en zeker ook een element van het bestek vormt  waarmee verzekeringsmaat-
schappijen zullen rekening houden om het toekomstig rendement van het fonds te bepalen.  
 
De voorzitter Victor Gerniers stelt dat deze aangelegenheid zal meegenomen worden als 
aandachtspunt. 
 
Eenparig wordt de invoering goedgekeurd van een aanvullend pensioenstelsel voor de contractuele 
personeelsleden met ingang vanaf 1 januari 2010. Er wordt eenparig akkoord gegaan met het 
kaderreglement tweede pensioenpijler contractanten zoals afgesloten in het Vlaamse 
Onderhandelingscomité C1 op 9 december 2009 tot invoering van een aanvullend pensioenstelsel 
voor de contractanten van de lokale besturen in uitvoering van het Vlaams Sectoraal Akkoord 2008-
2013 d.d. 19 november 2008. De Rijksdienst voor sociale zekerheid van de provinciale en plaatselijke 
overheidsdiensten (RSZPPO) wordt eenparig aangeduid als opdrachtencentrale. Het bestek nr. 1 – 
offerteaanvraag ‘Opdracht voor het administratief en financieel beheer van een groepsverzekering van 
de tweede pijler voor de contractuele personeelsleden van de toegetreden lokale besturen’ opgemaakt 
door de RSZPPO wordt eenparig goedgekeurd. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet, inzonderheid op de artikelen 42 en 43; 
Gelet op de wet van 28 april 2003 betreffende de aanvullende pensioenen en het belastingstelsel van 
die pensioenen en van sommige aanvullende voordelen inzake sociale zekerheid; 
Gelet op het sectoraal akkoord 2008-2013 voor het personeel van de lokale en provinciale besturen, 
afgesloten in het Vlaamse onderhandelingscomité C1 van 19 november 2008; 
Gelet op het kaderreglement tweede pensioenpijler contractanten en het model van raadsbesluit die 
werden goedgekeurd in het Vlaamse onderhandelingscomité C1 van 9 december 2009; 
Gelet op het akkoord bereikt in het comité C1; 
Gelet op de complexiteit van de opdracht die zal moeten worden uitgevoerd; 
Gelet op het feit dat het nuttig is dat de gemeenten zich verenigen om betere voorwaarden te 
verkrijgen; 
Gelet op de ervaring van de RSZPPO bij het uitschrijven van een gemeenschappelijke opdracht; 
Gelet op artikel 2, 4° van de wet van 15 juni 2006 betreffende overheidsopdrachten en bepaalde 
opdrachten voor werken, leveringen en diensten; 
Gelet op de bespreking in het overlegcomité gemeente-OCMW van 9 februari 2010 met verslag als 
gevolg; 
Gelet op het protocol van akkoord afgesloten met de representatieve vakorganisaties in het bijzonder 
comité van 23 februari 2010; 
Gelet op het advies van het managementteam d.d. 15 februari 2010; 
Overwegende dat voor 2010 het nodige krediet voorzien is in het budget 2010 (weliswaar verspreid over 
verschillende functies); 
Overwegende dat het ongerechtvaardigd en onbillijk is dat de contractuele personeelsleden een 
opmerkelijk lager pensioen hebben dan de statutaire personeelsleden voor hetzelfde werk; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
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Art.1: Een aanvullend pensioenstelsel in te voeren voor de gemeentelijke contractuele 
personeelsleden vanaf 1 januari 2010. 
Art.2: Akkoord te gaan met het kaderreglement tweede pensioenpijler contractanten van 9 december 
2009 dat in bijlage wordt toegevoegd. 
Art.3: De gemeenteraad is de inrichter van het pensioenstelsel voor zijn contractuele 
personeelsleden. 
Art.4: De pensioentoelage bedraagt: 

• 1% van het pensioengevend jaarloon voor 2010 

• 2% van het pensioengevend jaarloon voor 2011  

• 3% van het pensioengevend jaarloon voor 2012.    
Art.5: Het pensioenreglement, met name dit gemeenteraadsbesluit en het kaderreglement tweede 
pensioenpijler contractanten (bijlage), wordt ter beschikking gesteld van de gemeentelijke contractuele 
personeelsleden. 
Art.6: Akkoord te gaan dat de RSZPPO zal optreden als opdrachtencentrale in de zin van artikel 2,4° 
van de wet van 15 juni 2006 om in deze een overheidsopdracht uit te schrijven en te beslissen over de 
gunning aan een verzekeringsinstelling die belast zal worden met de uitvoering van de 
pensioentoezegging voor de contractanten (tweede pensioenpijler).  
Art.7: Het voorliggende bestek, opgemaakt door de RSZPPO in haar hoedanigheid van 
opdrachtencentrale, wordt goedgekeurd en het college wordt belast met de verdere uitvoering. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 

Punt 4. Patrimonium 
4.1. Goedkeuren akten van kosteloze grondoverdracht aan de Kerkdreef voor het verbreden 
van de voetweg tussen Kerkdreef en Beukenhofstraat.  
Eenparig worden de akten van kosteloze grondoverdracht aan de Kerkdreef goedgekeurd strekkende 
tot het verbreden van de voetweg tussen de Kerkdreef en de Beukenhofstraat. 
 
De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43 betreffende de 
bevoegdheden van de gemeenteraad en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen en latere wijzigingen; 
Overwegende dat de voetweg tussen de Kerkdreef en de Beukenhofstraat werd heraangelegd bij de 
aanleg van het parkeerterrein aan de Beukenhofstraat; 
Overwegende dat deze voetweg, waar mogelijk, werd aangelegd op 2m breedte; 
Overwegende dat in het gedeelte van de voetweg dat aansluit op de Kerkdreef slechts een breedte 
van 1,5m beschikbaar was; 
Overwegende dat de aanpalende eigenaars thans bereid zijn elk een strook van een halve meter 
breed van hun eigendom af te staan aan de gemeente; 
Gelet op het metingsplan opgemaakt d.d. 8 juli 2009 door beëdigd landmeter-expert Bart Degezelle, 
Molendreef 33, 8570 Anzegem; 
Gelet op akten van overdracht, opgemaakt door het Comité tot Aankoop, Engelse Wandeling 2F3, 
8500 Kortrijk; 
Overwegende dat deze overdracht geschiedt om reden van openbaar nut, zijnde voor het verbreden 
van de voetweg tussen de Kerkdreef en de Beukenhofstraat; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: De akten van grondoverdracht aan de gemeente als volgt goed te keuren: 

• 9ca grond nabij Kerkdreef +4, te nemen uit een perceel gekadastreerd of gekadastreerd geweest 
als schoolgebouw, 6de afdeling Sie B nr. 275/E10 met een totale oppervlakte volgens kadaster van 
4a36ca, zijnde kavel 3 van het metingsplan en toebehorende aan vzw ‘Het Katholiek 
Schoolcomité Basisscholen – Vichte, Ingooigem, Kaster, Tiegem’, verkort ‘Katholieke 
basisscholen V.I.K.T. vzw’, Kerkdreef 4, 8570 Anzegem 
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• 13ca grond nabij Kerkdreef 2, te nemen uit een perceel gekadastreerd 6de afdeling Sie B nr. 
275/G10, thans gekadastreerd als appartementsgebouw, Sie B nr. 275/L10, met een totale 
oppervlakte volgens kadaster van 8a75ca, zijnde kavel 4 van het metingsplan en toebehorende 
aan bvba Fleurie Invest, Jan Bouckaertstraat 2/32, 8790 Waregem en bekrachtigd bij akte door: 
- Dominique Rotsaert, geboren te Kortrijk op 9 mei 1956 en zijn echtgenote Gratienne 

Roobroeck, geboren te Kortrijk op 16 november 1958, samenwonend te 8540 Deerlijk, Sint-
Amandusstraat 9 

- Mariette Vandendriessche, geboren te Rekkem op 11 juli 1942, wonende te 8570 Anzegem, 
Populierenlaan 3 

eigenaar in mede-eigendom en gedwongen onverdeeldheid van 108/1.000sten der gemene delen, 
waaronder de grond 
- bvba Fleurie Invest, Jan Bouckaertstraat 2/32, 8790 Waregem 

eigenaar in mede-eigendom en gedwongen onverdeeldheid van de overige gemene delen, 
waaronder de grond. 

Art.2: De overdracht geschiedt om reden van openbaar nut en meer in het bijzonder voor het 
verbreden van de voetweg tussen de Kerkdreef en de Beukenhofstraat. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 
4.2. Goedkeuren bestek voor het vervangen van de straatnaamborden. Vaststellen wijze van 
gunnen. 
Raadslid Rik Colman is van oordeel dat gezien de noodzaak om te besparen, inzonderheid om reden 
van het structureel tekort eigen aan het dienstjaar, deze uitgave voor nieuwe straatnaamborden niet 
echt verantwoord is, niettegenstaande dit alles wel zeer mooi zal ogen. Ook kan de vraag gesteld 
worden of in het gps-tijdperk een dergelijke vernieuwing van straatnaamborden nog wel nodig is. Er is 
dus zeker geen haast om over te gaan tot vervanging en om die reden stelt zijn fractie voor het 
voorstel van de agenda af te voeren. 
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart helemaal niet akkoord te zijn met zijn standpunt en hij stelt dan 
ook voor niet in te gaan op het voorstel om dit agendapunt af te voeren. 
 
Met 16 ja-stemmen (Eendracht-Samenéén-Red) en 5 neen-stemmen (CD&V-GMW) op 21 
uitgebrachte stemmen wordt beslist om dit agendapunt niet af te voeren. 
 
Raadslid Rik Colman stelt vervolgens bij wijze van amendement voor om het voorziene bedrag voor 
aankoop straatnaamborden aan te wenden voor de realisatie van de laatste fase aanleg voetpaden 
aan de Kalkstraat. 
 
De voorzitter Victor Gerniers is van mening dat hier zaken met elkaar vergeleken worden die eigenlijk 
niet te vergelijken vallen. Er werden reeds heel veel inspanningen gedaan om de voetpaden ten 
gunste van de zwakke weggebruiker te verbeteren. Aanleg van bedoelde voetpaden kan wellicht 
nuttig zijn doch is budgettair niet voorzien. Het is niet wenselijk in te gaan op het amendement. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke is van oordeel dat het hier géén amendement betreft doch een totaal 
ander en nieuw agendapunt dat niet aan de orde kan zijn. 
 
Met 16 ja-stemmen (Eendracht-Samenéén-Red) en 5 neen-stemmen (CD&V-GMW) op 21 
uitgebrachte stemmen wordt het bestek voor het vervangen van de straatnaamborden goedgekeurd 
en de wijze van gunnen vastgesteld via openbare aanbesteding. De kostprijs wordt geraamd op 
119.995,70 euro inclusief btw. 
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De gemeenteraad, 
Gelet op het Gemeentedecreet van 15 juli 2005, inzonderheid artikels 42 en 43 betreffende de be-
voegdheden van de gemeenteraad en latere wijzigingen; 
Gelet op de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van 
bestuurshandelingen en latere wijzigingen; 
Gelet op het KB van 8 januari 1996 en latere wijzigingen betreffende de overheidsopdrachten voor 
aanneming van werken, leveringen en diensten en de concessies van openbare werken; 
Gelet op het KB van 26 september 1996 en de bijlage betreffende algemene aannemingsvoorwaarden 
en latere wijzigingen tot  bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten  en 
van de concessies voor openbare werken; 
Gelet op de beslissing van de gemeenteraad d.d. 8 november 2004 tot het opmaken van een 
inventaris van de straatnaamborden; 
Overwegende dat de meeste borden aan vernieuwing toe zijn; 
Gelet op het krediet in het budget 2010: art 425/744-51 (vervangen straatnaamborden): € 150.000; 
Gelet op het voorgelegde bestek nr. OW/DG/PAT/147 opgemaakt door de technische dienst; 
Gelet op de raming: € 119.995,70 incl. btw; 
Gelet op de omvang van de uitgave is de openbare aanbesteding de meest aangewezen wijze van 
gunnen; 
Na bespreking 
BESLUIT: met 16 stemmen ja en 5 stemmen neen 
Art.1: Het bestek nr. OW/DG/PAT/169 ‘Vernieuwen straatnaamborden’ goed te keuren. 
Raming: € 119.995,70 incl. btw. 
Art.2: Wijze van gunnen: openbare aanbesteding. 
Art.3: Kennis te geven van dit besluit aan de toezichthoudende overheid volgens de regels vervat in 
het Gemeentedecreet van 15 juli 2005 houdende regeling, voor het Vlaamse Gewest, van het 
algemeen bestuurlijk toezicht op de gemeenten. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 

Punt 5. Jeugdzaken 
Kennisname charter 'veilig en kwalitatief fuiven in de Mira-politiezone’ – afsprakennota en 
gedragscode. 
Raadslid Rik Colman vindt het charter een positieve zaak, doch het engagement van de politiezone 
Mira is toch wel eerder beperkt. Bij wijze van voorbeeld schetst raadslid de problemen (deels te 
voorzien en die te vermijden geweest waren indien de Mira daarop had geanticipeerd) die er geweest 
zijn ter gelegenheid van een fuif in zaal Ansold op  zaterdag 20 februari 2010 en hoe de politie van de 
Mirazone daarmee is omgegaan. Het is dus duidelijk dat de toepassing van het charter moet 
opgevolgd worden en dat er daarover zal verder moeten gecommuniceerd worden met de politie Mira. 
 
Schepen Greet Coucke vult aan dat er reeds tweemaal overleg geweest is met de Mira en dat de 
gemeente Anzegem eigenlijk kan beschouwd worden als de promotor waardoor voorliggend charter 
tot stand kwam. Een en ander zal wel moeten geëvalueerd worden en opvolgend overleg met de Mira 
is wenselijk. 
 
De voorzitter Victor Gerniers deelt mede dat hij informatie heeft opgevraagd betreffende de 
moeilijkheden tijdens bewuste fuif en dat hij een verslag heeft bekomen. 
 
De gemeenteraad neemt vervolgens kennis van het charter ‘Veilig en kwalitatief fuiven in de Mira-
politiezone – afsprakennota en gedragscode’. 
 
Raadslid Jan Steverlynck merkt op dat er in artikel 1.2 – laatste gedachtenstreepje – na enkele 
…..vooraf - een woord ontbreekt. Wellicht wordt bedoeld enkele ‘dagen’ vooraf. 
 
De gemeenteraad, 
Overwegende dat de gemeentelijke jeugdraden en de politie van de politiezone Mira samen een  



8 

fuifcharter en een afsprakennota uitwerkten; 
Overwegende dat deze documenten goedgekeurd werden in de algemene vergadering van de 
jeugdraad van 27 september 2009; 
Overwegende dat de afsprakennota bedoeld is voor de  inrichters van fuiven die erkend zijn door de 
gemeentelijke jeugdraden; 
Overwegende dat in deze nota  aandacht wordt besteed aan verantwoordelijkheid, contact tussen 
inrichter en politie, problemen, de gedragscode en evaluatie; 
Overwegende dat de gedragscode geldt voor bezoekers aan de fuiven; dat deze gedragscode op elke 
fuif in de fuifzalen van de politiezone zal worden uitgehangen en zal dienen als richtregel waaraan een 
bezoeker van een fuif zich dient te houden; dat indien er gezondigd wordt tegen deze richtregels de 
fuiforganisatie kan beslissen om iemand buiten te zetten of op een volgende fuif de toegang te 
ontzeggen; 
Na bespreking 
NEEMT KENNIS VAN: 
Art.1: Het charter 'veilig en kwalitatief fuiven in de Mira-politiezone’ als volgt: 
Dit document is een afsprakennota tussen politiezone Mira en de inrichters van fuiven in deze 
politiezone. De inrichters zijn erkend door de gemeentelijke jeugdraden.  
 
1/ Verantwoordelijkheid 

- De fuiforganisatie draagt de verantwoordelijkheid voor de veiligheid in de zaal.  
- De politie is bevoegd voor het openbaar domein rond de zaal. De fuiforganisatie houdt zelf ook 

(als teken van goede wil) voor de sociale controle een oogje in het zeil in de directe omgeving. 
- Security is een extra middel om agressie en chaos te vermijden. Hun rol blijft steeds beperkt. 
- Aangezien overmatig alcoholgebruik vaak één van de oorzaken van incidenten is, zal de 

organisatie alle inspanningen doen om alcoholmisbruik te vermijden.  
 
2/ Contact tussen inrichter en politie  

- Naast de gebruikelijke schriftelijke documenten met informatie omtrent de fuif zal de organisatie 
14 dagen voor het plaats vinden van de fuif het formulier (gevoegd in bijlage) invullen en via de 
gemeente overmaken aan de dienst operaties van de PZ Mira. Laattijdige informatie dient 
buiten de kantooruren te worden overgemaakt aan de noodcentrale 101, binnen de kantooruren 
aan de dienst operaties van de PZ Mira (056 62 67 00 - vragen naar de dienst operaties).    

- Op voorhand krijgt de politie een gsm-nummer van de verantwoordelijke voor de fuif. Indien 
mogelijk is dit een fuifbuddy. Indien er problemen zijn, kan men via deze weg contact opnemen. 
Het is belangrijk dat deze persoon alle zaken rond veiligheid voor en tijdens de fuif opvolgt. 

- De fuiforganisatie kan contact opnemen met de politie via het noodnummer 101.  
- Enkele dagen vooraf is er een contact tussen inrichter en politie om al dan niet bijkomende 

afspraken en/of gemaakte afspraken te bevestigen. 
 
3/ Problemen 

- Indien er zich een ernstig probleem (bv. vechtpartij) voordoet op de fuif, neemt de organisatie 
direct contact op met het noodnummer 101. De elementaire gegevens worden doorgegeven 
aan de calltaker (melder – gsm – plaats feiten – kort relaas feiten – …).   
Voor zover mogelijk probeert PZ Mira zo vlug mogelijk aanwezig te zijn op de   fuif.  

- Bij aankomst van de politie is er eerst een kort overleg met de fuiforganisatie. Op die manier 
kan er meteen en doelgericht opgetreden worden. Dit overleg gebeurt duidelijk, gestructureerd, 
respectvol en open, op een rustige vooraf bepaalde overleglocatie, in normale omstandigheden 
de evacuatieplaats i.g.v. ramp (ANIP – BNIP). 

- Tijdens het overleg wordt afgesproken wat wettelijk kan en niet en wordt tevens afgesproken 
welke actie er uiteindelijk ondernomen zal worden.  

- In het slechtste geval kan er, na overleg tussen politie en fuiforganisatie, beslist worden om de 
fuif stil te leggen. De politie geeft de nodige ruggensteun aan de organisatie die haar 
medewerking bij de sluiting zal verlenen. Zo kan dit rustig en veilig verlopen, zowel in als buiten 
de zaal. 
Volgende redenen (niet limitatief) kunnen aan de grondslag liggen van de stopzetting van de 
fuif: herhaalde en aanhoudende klachten van lawaaihinder van diverse omwonenden – 
herhaalde vechtpartijen in de zaal – indien uit de omstandigheden duidelijk blijkt dat de 
organisatie haar greep verloren heeft over de fuif – manifeste overtreding van de vergunning – 
...    
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4/ Gedragscode 
- De jeugdraden uit de PZ Mira hebben een gedragscode opgemaakt. Deze wordt uitgehangen 

door de organisator in alle fuifzalen van de politiezone. Deze code bepaalt wat kan en uit den 
boze is in de fuifzaal en geldt voor alle fuifzalen in de PZ. 

- Deze gedragscode kan als basis dienen voor een huishoudelijk reglement of een reglement van 
interne orde voor de fuifzalen binnen de zone. Indien hier tegen gezondigd wordt, kan de 
fuiforganisatie beslissen om iemand buiten te zetten of op een volgende fuif de toegang te 
ontzeggen. Ook andere sancties (bv. Gemeentelijke Administratie Sancties) kunnen in de 
toekomst uitgewerkt worden. 

- Als de amokmaker hierover problemen maakt, kan de fuiforganisatie de PZ Mira inschakelen 
om te persoon te verwijderen uit de zaal.  

 
5/ Evaluatie 

- Evaluatie is zeer belangrijk. Wanneer er ontevredenheid bij inrichters en/of politie is, wordt dit 
kort na de fuif medegedeeld en wordt er in de week na de fuif een overleg gepland met 
inrichters, PZ Mira en de gemeentelijke jeugddienst. Bedoeling is om te overlopen wat er mis 
ging en zo maatregelen te nemen om het probleem te voorkomen. 

- Indien nodig (afhankelijk van het gebeuren) doet de politie verslag aan de burgemeester van de 
betrokken gemeente. Dit zal gebeuren door middel van een bestuurlijk verslag.   

 
Art.2: De gedragscode voor de deelnemers aan de fuiven als volgt: 
Iedere bezoeker van een fuifzaal binnen PZ Mira waar deze gedragscode aan de muur bevestigd is, 
wordt geacht zich aan onderstaande afspraken te houden.   
Het bezoeken van de fuifzaal impliceert kennisname van deze gedragsregels.   
Overtreders lopen het risico uit de zaal te worden gezet. Verdere sancties kunnen bepaald worden 
door het gemeentebestuur, de organisator, zaaluitbater en politie.  
 
BEZOEK AAN FUIFZAAL IMPLICEERT: 

1. De fuifzaal is een openbare fuifzaal, er geldt bijgevolg een rookverbod. Rokers kunnen 
buiten roken mits het nodige respect voor de omgeving (lawaai, afval,…) en het beperken 
van overlast. 
 

2. Het is niet toegestaan om glazen, bekers of consumpties mee te nemen naar buiten. 
 

3. Personen in staat van dronkenschap kunnen de toegang worden geweigerd.  
 

4. Let goed op je spullen! De organisatie is niet aansprakelijk voor beschadiging, diefstal of 
verlies van kledingstukken en/of andere waardevolle voorwerpen. 

 
5. Op commerciële fuiven is de toegang onder de 16 jaar verboden. Het verbruik van 

alcoholische dranken is voor min 16-jarigen verboden. 
 

6. Rugzakken zijn niet toegelaten in de fuifzaal en moeten steeds in de vestiaire achter 
gelaten worden. Weigering impliceert verbod van toegang tot de fuifzaal. 
 

7. Bij het verlaten van de fuifzaal verwachten we het nodige respect voor de omwonenden.  
Zo willen we overlast (lawaai, afval,…) tot een minimum beperken. 

 
VERBODEN: 

8. In de fuifzaal geldt een zerotolerantie m.b.t. illegale drugs. Het bezit, gebruik en de 
verkoop van illegale drugs zijn ten strengste verboden zowel in de fuifzaal, in de toiletten 
als op het eventuele omliggende terrein. Inbreuk op bovenstaande voorwaarden wordt 
gesanctioneerd. De politiediensten worden steeds verwittigd.   
 

9. Vandalisme kunnen we niet tolereren. Respect dus voor materiaal, gebouw en omgeving.  
Iedere schade en elke vorm van vandalisme is immers onrechtstreekse diefstal! Bij 
vaststelling van vandalisme wordt de politie verwittigd. De toegebrachte schade wordt 
verhaald op de dader(s). 
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10. Iedere vorm van agressie, geweldpleging wordt NIET aanvaard! De organisator heeft het 
recht om personen, die naar zijn/haar mening de sfeer in of rond de fuifzaal op één of 
andere manier verpesten, de toegang te ontzeggen of uit de fuifzaal te zetten. Zijn/haar 
beslissing staat op dat moment niet ter discussie. Indien nodig worden de politiediensten 
verwittigd. 

 
11. Het is ten strengste verboden om eigen drank mee te brengen of te gebruiken in de 

fuifzaal of de onmiddellijke omgeving ervan. 
 

12. Elke vorm van wapens en andere gevaarlijke voorwerpen zijn uiteraard ten strengste 
verboden. Bij vermoeden van bezit van dergelijke voorwerpen kan gevraagd worden om 
zakken leeg te maken. Weigering impliceert verbod van toegang tot de fuifzaal. 

 
TOEPASSING VAN DEZE GEDRAGSREGELS: 

13. Bezoekers die niet ingaan op de richtlijnen van de organisator moeten de zaal verlaten. 
Indien nodig wordt de politie ingeschakeld. 
 

14. Personen die bij de evenementorganisatie bekend staan voor eerdere overtredingen op 
dit reglement kunnen op basis daarvan de toegang tot de fuifzaal geweigerd worden. 
 

15. Niet-naleving van deze gedragscode kan leiden tot sancties bepaald door de organisator, 
zaaluitbater en politie. Iedere bezoeker die niet akkoord gaat met de genomen sanctie 
heeft het recht zich te verantwoorden in een overleg met alle betrokken partijen. Tot dan 
blijft de sanctie echter van kracht! 
 

16. Iedere bezoeker en organisator wordt geacht kennis te hebben genomen van 
bovenstaand reglement. Dit reglement behandelt de inwendige orde van de fuifzaal en 
dient zowel door de organisatoren als door de bezoekers gerespecteerd te worden. 

 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 

Punt 6. Sport 
Goedkeuren reglement erkenning sportverenigingen.   
Eenparig wordt het reglement erkenningsvoorwaarden voor sportverenigingen goedgekeurd. 
 
Raadsleden merken op dat het toch goed zou zijn dat de sportverenigingen de Anzegemse inwoners 
stimuleren om lid te zijn. 

 
De gemeenteraad, 
Gelet op het decreet van 28 januari 1974 betreffende het cultuurpact; 
Gelet op het decreet van 9 maart 2007 houdende de subsidiëring van gemeentebesturen, 
provinciebesturen en de Vlaamse Gemeenschapscommissie voor het voeren van een Sport voor 
Allen-beleid; 
Gelet op het besluit van de Vlaamse regering van 19 juli 2007 ter uitvoering van het decreet van 9 
maart 2007 houdende de subsidiëring van gemeentebesturen, provinciebesturen en de Vlaamse 
Gemeenschapscommissie voor het voeren van een Sport voor Allen–beleid – algemene bepalingen 
en bepalingen tot het verkrijgen van de beleidssubsidie; 
Gelet op artikel 199 en artikel 200 van het Gemeentedecreet; 
Gelet op de Panathlonverklaring over de ethiek in de jeugdsport die de rechten van het kind in de 
sport centraal stelt; 
Gelet op het  reglement subsidiëring sportverenigingen, goedgekeurd in de gemeenteraad van 7 
oktober 2008; 
Gelet op de vraag d.d. 4 december 2008 van Bloso om een meer precieze invulling te geven aan het 
begrip ‘erkende sportvereniging’; 
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Gelet op  het ontwerp van reglement erkenning sportverenigingen, tot stand gekomen in samenspraak 
met de sportraad op 9 maart 2009; 
Overwegende dat dit ontwerp van erkenningsreglement een jaar op proef toegepast werd; 
Overwegende dat door de strikte toepassing van artikel 5 uit dit reglement heel wat sportclubs niet 
konden erkend worden; dat dit artikel bijgevolg herwerkt en verfijnd moest worden; 
Gelet op het belang dat de gemeenteraad hecht aan het vrijwilligerswerk in de sport; 
Gelet op het advies van de gemeentelijke sportraad d.d. 8 februari 2010; 
Overwegende dat het voorliggende voorstel van reglement erkenning sportverenigingen op zijn 
werking beoordeeld werd en nu kan goedgekeurd worden door de gemeenteraad; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Het reglement erkenning sportverenigingen wordt goedgekeurd als volgt: 
 
ERKENNINGSVOORWAARDEN VOOR SPORTVERENIGINGEN  
Artikel 1: 
Komen in aanmerking voor erkenning: 
1. verenigingen zonder winstoogmerk 
2. feitelijke verenigingen. 
Artikel 2: 
Komen niet in aanmerking voor erkenning als gemeentelijke sportvereniging: verenigingen die 
reeds erkend worden als gemeentelijke jeugdvereniging of gemeentelijke culturele vereniging of via 
andere gemeentelijke erkenningsreglementen: ontspanningsvereniging, seniorenraad, andere. 
Artikel 3: 
De sportvereniging moet een open vereniging zijn. Hieronder wordt verstaan dat iedereen lid kan 
worden van de sportvereniging op voorwaarde dat hij/zij de waarden en normen, reglementen en 
doelstellingen van de vereniging eerbiedigt. 
Artikel 4: 
Om in aanmerking te komen voor erkenning moet de sportvereniging minstens 10 aangesloten leden 
hebben. 
Artikel 5: 
De zetel of het secretariaat van de vereniging moet in de gemeente gevestigd zijn en ten minste 30% 
van de bestuursleden en sportende leden samen moet in de gemeente wonen. 
Een gemotiveerde uitzondering kan aangevraagd worden aan het college van burgemeester en 
schepenen en aan de algemene vergadering van de sportraad. 
Artikel 6: 
Minstens de helft van de sportieve activiteiten moet plaatsvinden op het grondgebied van de 
gemeente. Indien de vereniging kan aantonen dat er geen, onvoldoende of niet aangepaste 
accommodatie aanwezig is op het gemeentelijk grondgebied, dan is deze voorwaarde niet van 
toepassing. 
Artikel 7: 
De sportvereniging moet een actieve sportwerking kunnen aantonen op voorlegging van de kalender. 
Artikel 8: 
De sportvereniging moet ter bescherming van haar aangesloten leden een verzekeringspolis 
afsluiten. 
Artikel 9: 
De beoefende sportactiviteit van de vereniging moet voldoen aan volgende definitie: 
‘Activiteiten die individueel of in ploegverband worden beoefend met een competitief of recreatief 
karakter en waarbij de fysieke inspanning centraal staat’. 
Artikel 10: 
De erkenning kan men verkrijgen door te voldoen aan de hierna beschreven procedure: 

• de aanvraag tot erkenning wordt door de sportverenigingen op de daartoe bestemde 
formulieren ingediend bij de sportdienst 

• het reglement en de aanvraagformulieren zijn beschikbaar op de sportdienst 

• het aanvraagdossier is te verkrijgen tussen 1 september en 15 september 

• de erkenningsaanvraag moet ingediend worden vóór 15 oktober 

• de bekendmaking van de erkenning vindt plaats vóór 1 november 

• tussen 1 november en 15 november kan beroep aangetekend worden bij het college van 
burgemeester en schepenen. 

Gedaan in zitting als ten hoofde 
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Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 

Punt 7. Noodplanning 
Gemeentelijk Algemeen Nood- en Interventieplan – aanvaarding.  
Eenparig wordt het Gemeentelijk Algemeen Nood- en Interventieplan aanvaard. 

De gemeenteraad, 
Gelet op de wet van 31 december 1963 en volgende inzake de civiele bescherming; 
Gelet op het KB van 16 februari 2006 en volgende betreffende de uitvoering van bovenvermelde wet; 
Gelet op de omzendbrief van 26 oktober 2006 en volgende houdende verduidelijkingen omtrent de 
wet van 31 december 1963 en het KB van 16 februari 2006; 
Gelet op het ontwerp van het Gemeentelijk Algemeen Nood- en Interventieplan (GANIP) uitgewerkt in 
de gemeentelijke veiligheidscel; 
Gelet op het Gemeentedecreet; 
Na bespreking 
BESLUIT: eenparig 
Art.1: Het Gemeentelijk Algemeen Nood- en Interventieplan (GANIP) van de gemeente Anzegem te 
aanvaarden. 
Art.2: Deze beslissing, samen met het Gemeentelijk Algemeen Nood- en Interventieplan (GANIP), ter 
goedkeuring over te maken aan de provinciegouverneur. 
Gedaan in zitting als ten hoofde 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Burgemeester 
_________________________________________________________________________________ 
 

Punt 8. Punten gevraagd door raadsleden 
8.1. Vraag naar de verschillen tussen de nota zoals voorgelezen door de heer burgemeester 
tijdens de gemeenteraad van 2 februari en deze die aan de raadsleden werd bezorgd. 
Raadslid Rik Colman stelt dat tijdens de gemeenteraad van 2 februari 2010 door de heer 
burgemeester een mededeling werd voorgelezen namens de meerderheid van het schepencollege. 
Op  vraag om een afschrift van deze mededeling te bekomen werd  geantwoord: “Wat in onze 
bestanden beschikbaar is, is niet helemaal de tekst die door de burgemeester werd voorgelezen. De 
burgemeester heeft er nog aanpassingen aan aangebracht. Vandaag heeft het schepencollege nog 
verder gewerkt aan een tekst waarover blijkbaar consensus bestaat en die hopelijk binnenkort wordt 
vrijgegeven.” Deze tekst werd bezorgd. Het is echter niet duidelijk welke de verschillen zijn tussen de 
voorgelezen mededeling en de bezorgde tekst. De fractie CD&V-Gemeentewelzijn had graag 
vernomen welke de verschillen zijn tussen beide versies. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke wenst zich vooreerst te distantiëren van bepaalde publicaties in de pers 
naar aanleiding van zijn tussenkomst in de gemeenteraad van 2 februari 2010 aangaande de 
mededeling door de burgemeester betreffende de omleidingsweg en latere opvolgende publicaties. 
 
Om concreet te antwoorden op vraag van raadslid verwijst de schepen naar de publicatie  van 
bedoelde mededeling in het gemeentelijk infoblad Aktiv van maart 2010, pagina 5 waarbij het 
tekstdeel vanaf … ik resumeer even kort…… tot en met …we zijn op een scharniermoment gekomen 
… niet werd voorgelezen door de burgemeester tijdens bewuste mededeling. 
 
8.2. Vraag naar de stand van zaken i.v.m. de veiligheid van de fietsers in de Kerkstraat. 
Raadslid Rik Colman had namens zijn fractie CD&V-Gemeentewelzijn graag vernomen welke de 
stand van zaken is van het onderzoek door het college van burgemeester en schepenen om de 
veiligheid van de fietsers op het nieuw aangelegd fietspad aan de Kruisweg en in de Kerkstraat 
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maximaal te waarborgen en hoe kan vermeden worden dat wagens gedeeltelijk geparkeerd worden 
op het fietspad. Zijn er intussen al onderhandelingen aangevat met de diensten van het Vlaamse 
Gewest betreffende mogelijke maatregelen ter verbetering van de verkeerssituatie voor de zwakke 
weggebruikers in de Kerkstraat?  
 
Schepen Maurice Vanmarcke is het ermee eens dat de huidige toestand gevaarlijk en verwarrend is 
en dat er absoluut maatregelen dienen getroffen te worden. Er is overleg geweest met de ingenieurs 
en de mobiliteitsambtenaar van AWV en het blijkt nu dat er intern tegenspraak bestaat waardoor er 
een zeker juridisch vacuüm ontstaan is. Volgens de meest recente informatie zou enkel laden en 
lossen op het wegdek toegelaten zijn en geen kortparkeren voor bepaalde handelszaken zoals 
voorzien. Er zal verder onderhandeld worden met het Agentschap Wegen en Verkeer. 
 
Raadslid Rik Colman acht het dringend noodzakelijk om hierover klaar en duidelijk te communiceren 
gezien het kortparkeren op het wegdek eerder anders werd medegedeeld. Het is ook wenselijk te 
sensibiliseren om te voorkomen dat er op het fietspad wordt geparkeerd. 
 
De voorzitter Victor Gerniers deelt mede dat er zo spoedig mogelijk duidelijke informatie zal gegeven 
worden. 
 
8.3. Principiële beslissing tot het realiseren van een verhoogde veiligheid in de deelgemeente 
Kaster. 
Raadslid Rik Colman stelt voor om in aansluiting met de voorstellen gedaan door het Actiecomité 
Veilig Kaster principieel te beslissen tot de realisatie van de voorgestelde maatregelen en daartoe 
waar nodig de vereiste tussenkomsten te doen bij de bevoegde overheden. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke geeft een overzicht van de diverse besprekingen met de bevoegde 
instanties en van de in het vooruitzicht gestelde maatregelen en ingrepen ter verbetering van de 
verkeersveiligheid. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt om daarnaast ook de fietspaden aan de Bevrijdingslaan vanaf de Oude 
Pontstraat richting station te accentueren door ze in een andere kleur te schilderen, om de 
mogelijkheid om een flitspaal te plaatsen na te gaan, om de bestaande voetpaden ter hoogte van de 
oversteekplaats Juliaan Claerhoutstraat met Butsegem te verhogen en de zone rond deze oversteek- 
plaats beter af te schermen met bv. paaltjes en voetpaden te voorzien aan de kant van de bakkerij. 
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart dat de gemeentelijke technische dienst reeds de opdracht kreeg 
om een studie te maken voor de aanleg van voetpaden kant bakkerij, dat er wordt bekeken of de 
zebrapaden aan de Bevrijdingslaan en ter hoogte van het OC Groeninge functioneler kunnen ingericht 
worden en dat er wordt nagegaan of het afsluiten van module 3 voor de herinrichting van het kruispunt 
N36 met N382 tot de mogelijkheden kan behoren. 
 
Raadslid Eddy Recour geeft mee dat hij betreffende de problematiek kern Kaster een tussenkomst 
gedaan heeft in de politieraad en heeft gevraagd naar controles. Vanaf november tot einde december 
heeft de Mira 140 voertuigen gecontroleerd op snelheid waarbij er 25 overtredingen werden 
vastgesteld, wat een eerder laag cijfer blijkt te zijn. 
 
8.4. Vraag naar informatie over het verdwijnen van een verkeersbord langs de Grote Leiestraat. 
Raadslid Rik Colman wenst meer informatie te bekomen over het verdwijnen van het verkeersbord 
geplaatst in uitvoering van de beslissing d.d. 2 december 2009 van het college van burgemeester en 
schepenen houdende invoering van een parkeerverbod voor vrachtwagens in de Grote Leiestraat ter 
hoogte van huisnummer 6.  
 
De voorzitter Victor Gerniers antwoordt dat de borden werden geplaatst vooraleer het desbetreffende 
reglement werd goedgekeurd door de Vlaamse overheid – Departement Mobiliteit en Openbare 
Werken, doch gezien het reglement uiteindelijk niet werd goedgekeurd de gemeente de signalisatie 
terug heeft weggenomen en in de plaats katafootpaaltjes  geplaatst heeft. 
 
Raadslid Ignace Demeulemeester verlaat de gemeenteraad. 
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8.5. Vraag naar de achterliggende doelstellingen bij de beslissing van het schepencollege tot 
het toekennen van een standplaats met snacks aan de Ansold. 
Raadslid Rik Colman wenst te vernemen waarom er geen voorafgaandelijk overleg werd gepleegd 
met de organiserende verenigingen bij het toestaan van een standplaats met snacks (hamburgers, 
hotdogs, enz.) uit te baten tijdens de fuiven op 20 en 27 februari 2010 in OC Ansold.   
 
Schepen Greet Coucke deelt mede dat inmiddels het fuifformulier, dat terug te vinden is op de 
webstek, werd aangepast met een rubriekje waarin kan gemeld worden of er snacks ed. zullen 
verkocht worden en dat er voortaan zal rekening gehouden worden met de mogelijkheid dat de 
organisatoren daar zelf voor instaan of een handelaar daarvoor inschakelen. 
 
Raadslid Rik Colman vindt het belangrijk om hierover goed te communiceren en voldoende breed 
overleg te organiseren niet alleen bij de jeugdfuiven maar ook bij andere evenementen. 
 
Raadslid Dolores De Vlaminck verlaat de gemeenteraad. 
 
8.6. Beslissing tot het voorzien van enkele parkeerplaatsen voor gehandicapten in de 
onmiddellijke nabijheid van Ter Berk, de ingang voor mindervaliden van de bibliotheek, de CM 
en het vergaderlokaal van Ziekenzorg. 
Raadslid Rik Colman vraagt dringend in de onmiddellijke omgeving van Ter Berk, ingang 
mindervaliden van de bibliotheek, CM-kantoor en het vergaderlokaal van Ziekenzorg enkele 
parkeerplaatsen voor gehandicapten te voorzien die er voorheen waren maar door de heraanleg van 
de Kerkstraat verdwenen zijn. 
 
Raadslid Eddy Recour merkt aansluitend op dat hij dit reeds een paar maanden geleden gevraagd 
heeft aan de gemeentelijke technische dienst, doch dat beloftes terzake zonder gevolg bleven. 
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart dat aan de Berkenlaan gisteren (maandag 1 maart 2010) de 
borden werden geplaatst die parkeerplaatsen voor gehandicapten aanduiden. 
 
Schepen Greet Coucke vult nog aan dat de bevoegde commissie ook voor andere locaties 
parkeerplaatsen voor minder mobiele personen voorstelde en dat deze nu verder worden uitgewerkt 
door de gemeentelijke technische dienst. 
 
Raadslid Dolores De Vlaminck vervoegt zich opnieuw bij de gemeenteraad. 
 
8.7. Vraag om te zoeken naar een oplossing om de bermen langs de Varentstraat te 
beschermen. 
Raadslid Rik Colman vraagt om te zoeken naar een oplossing om de bermen langs de heraangelegde 
Varentstraat te beschermen gezien deze nu door auto’s omgewoeld worden tot modderpoelen. 
Misschien moet de gemeente het zelf doen om vlugger resultaat te bekomen. 
  
De voorzitter Victor Gerniers kent het probleem en zal het aankaarten bij de bevoegde dienst. Gezien 
na de definitieve overname van de werken deze gewestweg zal overgedragen worden aan de 
gemeente is het belangrijk dat voormelde aangelegenheid goed wordt opgelost. 
 
8.8. Vraag naar de stand van zaken betreffende het aanbod buitenschoolse kinderopvang en de 
plannen betreffende de infrastructuurvoorzieningen voor de kinderopvang. 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene vraagt of er een overzicht kan gegeven worden betreffende de 
aanvragen voor buitenschoolse kinderopvang en het beschikbare aanbod en of er na de invoering van 
het reglement voorafgaandelijke inschrijving buitenschoolse kinderopvang kinderen moesten 
geweigerd worden. Wordt bij de planning rekening gehouden met de demografische vooruitzichten 
waaruit blijkt dat de vraag vermoedelijk nog zal toenemen en wat de plannen zijn van het 
schepencollege betreffende de reeds meer dan 10 jaar in het vooruitzicht gestelde herlocalisatie en 
reorganisatie van de opvang o.a. in Vichte en Anzegem waar er nu met gedeelde infrastructuur met de 
culturele verenigingen wordt gewerkt. 
 
Schepen Greet Coucke deelt mede dat er geen problemen zijn en dat er geen kinderen dienden 
geweigerd te worden. Recent waren er onaangekondigde controles van Kind en Gezin en er waren 
geen opmerkingen. 
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Het is bekend dat de vraag naar kinderopvang nog zal stijgen. Bij de bouw van de nieuwe 
gemeenteschool in Ingooigem wordt daarop geanticipeerd door een voldoende ruime locatie te 
voorzien. Het college van burgemeester en schepenen deelt de bekommernis van raadslid. 
 
8.9. Vraag naar de stand van zaken i.v.m. het GRUP Vinkenhout. 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene vraagt wanneer het GRUP Vinkenhout dat dient herzien te worden 
zal voorgelegd worden aan de gemeenteraad en of er hiervoor al opdracht gegeven werd aan een 
ontwerper. Raadslid deelt ook nog mede dat ze met deze vraag abstractie wil maken van haar eigen 
zaak in die omgeving, doch dat deze aangelegenheid wordt aangekaart naar aanleiding van een vraag 
van een bewoner die in het plangebied woont en bouwplannen heeft die wegens het uitblijven van het 
GRUP nu niet voor vergunning vatbaar zijn.  
 
De voorzitter Victor Gerniers verklaart dat het GRUP Vinkenhout in herziening is en dat de opdracht 
gegeven is aan de Intercommunale Leiedal. Een precieze timing is niet gekend. 
 
8.10. Vraag naar een fietspad langs de Gijzelbrechtegemstraat. 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene wenst te vernemen of de mogelijkheid voor het aanleggen van een 
veilig functioneel fietspad langs de Gijzelbrechtegemstraat al werd onderzocht. Zo ja: welke zijn de 
problemen die de aanleg in de weg staan? 
 
De voorzitter Victor Gerniers geeft mededeling van het antwoord van de gemeentelijke technische 
dienst: 
Bij de opmaak van het ontwerp van de weg- en rioleringswerken in de Gijzelbrechtegemstraat (deel 
dat uitgevoerd is in 2006) werd nagegaan of beroep kon gedaan worden op het Fietsfonds. Dit bleek 
niet het geval. In zitting van 6 november 2006 keurde de gemeenteraad het ontwerp van witte belijning 
en fietssuggestiestroken goed. In het kader van de dorpskernvernieuwing Gijzelbrechtegem werd de 
vraag opnieuw gesteld of er kan beroep gedaan worden op het Fietsfonds. Opnieuw kwam er een 
negatief antwoord. Het concept van de dorpskernvernieuwing voorziet geen fietspaden maar 
fietssuggestiestroken en dit omwille van de beperkte ruimte en het feit dat de ontworpen 
verkeerskundige situatie geen fietspaden vereist (zone 50 en zone 30 in centrum). 
 
Raadslid Marleen Titeca-Decraene vraagt waarom het Fietsfonds negatief adviseerde. 
 
Het blijkt dat de Gijzelbrechtegemstraat niet op het fietsroutenetwerk ligt en dat een aanpassing van 
dit netwerk niet kan o.a. omwille van de te steile helling van de Gijzelbrechtegemstraat. 
 
8.11. Vraag i.v.m. de beslissing van het college van burgemeester en schepenen tot het 
invoeren van blauwe zones. 
Raadslid Rik Colman vraagt namens de fractie CD&V-Gemeentewelzijn om naar aanleiding van de 
invoering van blauwe zone de nodige maatregelen te treffen om handelszaken met een gelijkaardige 
activiteit in dezelfde dorpskern op gelijke manier te behandelen. (Zo blijken bepaalde cafés in de 
blauwe zone gesitueerd te zijn en ander niet wat zorgt voor een ongelijke toestand)  
 
Schepen Maurice Vanmarcke antwoordt dat er een kleine studie werd gemaakt en dat hieruit besloten 
werd om alles opnieuw te bekijken. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt wat dan de gevolgen zullen zijn gelet op de genomen beslissing tot 
invoeren van blauwe zone. 
 
Schepen Maurice Vanmarcke is van mening dat er geen wijziging zal gebeuren aan de zones waar 
blauwe zone van toepassing zal zijn, doch dat de parkeerduur kan aangepast worden waarbij er zal 
gestreefd worden naar een uniforme regeling voor gans de straat. 
 
8.12. Vraag tot uitbreiding van de openingsuren in het deelgemeentehuis te Vichte.. 
Raadslid Rik Colman vraagt ,om in analogie met het deelgemeentehuis van Anzegem, een laatavond 
opening te organiseren op dinsdagavond van 13u30-18u30 in het deelgemeentehuis van Vichte. 
 
De voorzitter Victor Gerniers acht het wenselijk om nu de openingsuren niet te wijzigen maar te 
wachten tot de resultaten van de doorlichting gekend zijn. 
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Mondelinge vragen 
Ingevolge gemeenteraadsbeslissing van 6 oktober 2009 – punt 2. Algemeen beleid ‘Aanpassing 
huishoudelijk reglement gemeenteraad‘ (artikel 12) kunnen de raadsleden op het einde van de 
openbare zitting mondelinge vragen stellen. 
 
Raadslid Mia Tack-Defoirdt vraagt of de poortjes in de heraangelegde verbindingswegel tussen de 
Hooiestraat en de Deerlijkstraat zullen herplaatst worden? 
Raadslid Mia Tack-Defoirdt heeft vastgesteld dat de grasbermen in de Schaliënhofstraat en 
Opstalstraat werden heraangelegd op 25 februari 2010, doch dat de toestand eigenlijk verslechterde 
doordat voertuigen die stroken gewoon omwoelen. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt of de gemeente op de hoogte is van de melding van een mazoutlozing op 
de bouwwerf van een appartementsgebouw aan de Zurendries en wat de gevolgen (voor het milieu) 
daarvan zijn. 
 
Raadslid Rik Colman vraagt wat het schepencollege van plan is te doen voor de vrijwilligers naar 
aanleiding van de ‘Week van de vrijwilliger’  
 
Raadslid Paul Verleyen vraagt om krachtig te protesteren tegen het feit dat Vlaanderen een inbreng 
doet van 67% inzake verkeersboetes en via het verkeersboetefonds slechts 47% kan recupereren. 
Verder blijkt dat Vlaanderen voor 63% moet opdraaien voor de kosten politiezorg wat discriminerend 
is. Hij vraagt om deze discriminatie ook aan te klachten via de VVSG. 
 
Bij toepassing van artikel 12 van het huishoudelijk reglement gemeenteraad zal op deze mondelinge 
vragen ten laatste tegen de volgende zitting schriftelijk geantwoord worden. 
 
De agenda is afgewerkt en de voorzitter Victor Gerniers sluit de vergadering. 
 
 
 
Patrick Vandeputte Victor Gerniers 
Gemeentesecretaris Voorzitter 
_________________________________________________________________________________ 


